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Obec Chocnějovice 
Zastupitelstvo obce Chocnějovice 

Ze zápisu č. 4/2022 
 

dosavadní starosta obce (dále předsedající) zahájil ustavující zasedání 
zastupitelstva Obce Chocnějovice konaného dne 19. října 2022 

v prostorách sálu v budově KD v Chocnějovicích v čase 18.10 hod. 
 

 
Předsedající prohlásil, že ustavující zasedání zastupitelstva obce bylo 

řádně svoláno a vyhlášeno, informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 
byla na úřední desce Obecního úřadu Chocnějovice zveřejněna v souladu 

se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 10.10.2022 do 19.10.2022. 
Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“.  

Konstatoval, že zasedání bylo svoláno tak, že se koná v době do 15 dnů 

od uplynutí lhůty pro podání návrhu na neplatnost hlasování nebo voleb.  
Přítomno je 9 členů zastupitelstva z celkového max. počtu 9 členů 

zastupitelstva, zastupitelstvo obce je usnášení schopné dle §92 odst. 3 
zákona o obcích.   

  
 

Složení slibu členy zastupitelstva obce 
 

V souladu s §69 odst. 2 zákona o obcích předsedající vyzval přítomné 
členy zastupitelstva ke složení slibu. Před složením slibu upozornil 

přítomné členy zastupitelstva, že odmítnutí složit slib nebo složení slibu 
s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001 Sb., 

o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném 
znění). 

 

Předsedající přečetl slib stanovený v §69 odst. 2 zákona o obcích. 
Jmenovitě vyzval přítomné členy zastupitelstva ke složení slibu. Zastupiteli 

předal osvědčení o zvolení členem zastupitelstva obce a ten pronesením 
slova „slibuji“ a podpisem na připraveném dokumentu označený jako 

příloha č.2, dokončil akt slibu.   
 

 
Složení slibu proběhlo v pořádku a předsedající konstatoval, že žádný člen 

zastupitelstva neodmítl složit slib ani nesložil slib s výhradou. 



 
 

3. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu   

Předsedající navrhl jako zapisovatele paní Lenku Tomkovou a ověřovatele 
zápisu p. Jana Hubače a pana Václava Bernarda. K návrhu nebyli výhrady 

ani připomínky.    
 

Návrh usnesení  
Zastupitelstvo obce Chocnějovice určuje zapisovatelem paní Lenku 

Tomkovou a určuje ověřovatele zápisu pana Jana Hubače a pana Václava 
Bernarda.  

Výsledek hlasování – pro 9, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č.32/2022 bylo schváleno. 

 
 

4. Schválení programu jednání 
V dalším bodě jednání předsedající seznámil s návrhem programu jednání, 

který je v souladu s pozvánkou konání ustavujícího jednání a informací 

zveřejněnou na úřední a el. úřední desce obce.  
 

Program: 
   

  1. Zahájení 
  2. Složení slibu členy zastupitelstva obce  

  3. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu  
  4. Schválení programu  

  5. Volba starosty a místostarosty  
      a) určení počtů místostarostů 

      b) určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako 
      dlouhodobě uvolnění 

      c) určení způsobu volby starosty a místostarosty 
      d) volba starosty 

      e) volba místostarosty 

  6. Zřízení finančního a kontrolního výboru 
a) určení členů finančního a kontrolního výboru 

b) volba předsedy finančního výboru 
c) volba předsedy kontrolního výboru 

d) volba členů finančního výboru 
       e) volba členů kontrolního výboru 

  7. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů 
      zastupitelstva 

  8. Informace o rozpočtovém opatření 
  9. Všeobecné informace 

 10. Všeobecná diskuse  
 11. Závěr  

 
 



Hlasování bude probíhat ke každému bodu programu zvlášť. K návrhu 
nebyli výhrady. 

 

Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Chocnějovice schvaluje program ustavujícího zasedání 

dle předloženého návrhu.  
Výsledek hlasování – pro 9, proti 0, zdržel se 0.           

Usnesení č. 33/2022 bylo schváleno. 
 

5. Volba starosty a místostarosty 
  

a) určení počtů místostarostů 
 

Předsedající zastupitelstvu obce navrhl, aby volilo pouze jednoho 
místostarostu. K návrhu nebyli vzneseny výhrady.   

 
Návrh usnesení   

Zastupitelstvo obce Chocnějovice schvaluje zvolení jednoho místostarosty. 

Výsledek hlasování -  pro 9, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 34/2022 bylo schváleno. 

 
b) Určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat 

jako dlouhodobě uvolnění 
 

Předsedající zastupitelstvu obce navrhl, aby funkce starosty obce byla 
vykonávána jako uvolněná ve smyslu § 71 zákona o obcích. K návrhu 

nebyli vzneseny výhrady.  
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Chocnějovice v souladu s § 84 odst. 2 písm. k) zákona 

o obcích určuje, že pro výkon funkce starosty obce bude člen 
zastupitelstva dlouhodobě uvolněn. 

Výsledek hlasování: Pro 9, proti 0, zdrželi se 0 

Usnesení č. 35/2022 bylo schváleno. 
 

c) určení způsobu volby starosty a místostarosty 
 

Volba starosty a místostarosty probíhá, nestanoví-li zastupitelstvo jinak 
veřejným hlasováním. Změnu způsobu hlasování musí schválit 

zastupitelstvo. K návrhu nebyli vzneseny výhrady ani jiný návrh.  
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Chocnějovice schvaluje veřejný způsob volby starosty 

a místostarosty postupem uvedeným předsedajícím.  
Výsledek hlasování:   Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 36/2022 bylo schváleno. 
 



Jako první bude volen starosta a po jeho zvolení, případně po nezvolení 
žádného kandidáta bude přistoupeno k volbě místostarosty. O jednotlivých 

kandidátech bude hlasováno v pořadí, v jakém byli navrženi, přičemž po 

platném zvolení konkrétního kandidáta již nebude v hlasování 
pokračováno. 

 
d) Navrhování kandidátů na funkci starosty a volba starosty 

 
Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci 

starosty.  
Byly podány následující návrhy: 

Člen zastupitelstva paní Renata Křížková navrhla zvolit na funkci starosty 
pana Františka Standa. Jiný návrh vznesen nebyl.  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Chocnějovice volí na funkci starosty pana Františka 
Standa. 

Výsledek hlasování:   Pro 9,  Proti 0, Zdrželi se  0 

Usnesení č. 37/2022 bylo schváleno. 
  

 
e) Navrhování kandidátů na funkci místostarosty a volba 

místostarosty  
Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci 

neuvolněného místostarosty. Byly podány následující návrhy: 
Člen zastupitelstva pan Josef Novotný navrhl zvolit na funkci místostarosty 

pana Jana Landu. Jiný návrh vznesen nebyl. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Chocnějovice volí na funkci místostarosty pana Jana 

Landu. 
Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0    Zdrželi se 0 

Usnesení č. 38/2022 bylo schváleno. 

 
6. Zřízení finančního a kontrolního výboru 

 
Dalším bodem je zřídit finanční a kontrolní výbor dle § 117 odst. 2 a § 84 

odst. 2 písm. l) zákona o obcích, neboť funkční období výborů předchozího 
zastupitelstva zaniklo spolu se zánikem původního zastupitelstva. 

Zastupitelstvo určuje počet členů výboru, který musí být lichý dle § 117 
odst. 3 zákona o obcích, přičemž finanční a kontrolní výbor musí mít 

nejméně tři členy dle § 119 odst. 1 zákona o obcích. Členy výboru mohou 
být členové zastupitelstva i jiné osoby, pouze předsedou výboru musí být 

jen člen zastupitelstva dle § 117 odst. 4 zákona o obcích. Členy 
kontrolního nebo finančního výboru nemůže být starosta, místostarosta, 

tajemník obecního úřadu ani osoby zabezpečující rozpočtové a účetní 
práce na obecním úřadu dle § 119 odst. 1 zákona o obcích. 

 



a) Určení členů finančního a kontrolního výboru 
Předsedající zastupitelstvu obce navrhl, aby zastupitelstvo zřídilo finanční 

výbor, který bude mít pět členů a kontrolní výbor, který bude mít tři členy. 

K návrhu nebyli vzneseny výhrady ani jiný návrh.  
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Chocnějovice zřizuje finanční výbor a kontrolní výbor. 

Finanční výbor bude pětičlenný a kontrolní výbor bude tříčlenný. 
Výsledek hlasování:   Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 39/2022 bylo schváleno. 
 
 

b) Volba předsedy finančního výboru 

Předsedající vyzval zastupitelstvo obce k podávání návrhů na funkci 
předsedy finančního výboru. Člen zastupitelstva pan Jan Landa  navrhl 

zvolit do funkce předsedy finančního výboru paní Hanu Vernerovou. Jiný 
návrh vznesen nebyl.  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Chocnějovice volí předsedu finančního výboru paní 
Hanu Vernerovou.  

Výsledek hlasování:   Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 40/2022 bylo schváleno. 
 

 
c) Volba předsedy kontrolního výboru 

Předsedající vyzval zastupitelstvo obce k podávání návrhů na funkci 
předsedy kontrolního výboru. Člen zastupitelstva paní H. Vernerová 

navrhla zvolit do funkce předsedy kontrolního výboru paní Renatu 
Křížkovou. Jiný návrh vznesen nebyl. 

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Chocnějovice volí předsedu kontrolního výboru paní 
Renatu Křížkovou. 

Výsledek hlasování:   Pro 9, Proti 0, Zdrželi se  0 
Usnesení č. 41/2022 bylo schváleno. 

 

d) Volba členů finančního výboru 
Předsedající navrhl do kontrolního výboru a finančního výboru zvolit tyto 

členy zastupitelstva. Do finančního výboru: pana Josefa Šorejse, Václava 
Bernarda, Mgr. Josefa Novotného a Jana Hubače, do kontrolního výboru: 

pana Michala Adama a pana Václava Bernarda. 
K návrhu nebyli vzneseny výhrady ani jiný návrh.  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Chocnějovice volí členy finančního výboru pana Josefa 
Šorejse, Václava Bernarda, Mgr. Josefa Novotného a Jana Hubače.  

 



Výsledek hlasování:   Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 42/2022 bylo schváleno. 

 

 
e) Volba členů kontrolního výboru:  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Chocnějovice volí členy kontrolního výboru pana 
Michala Adama a pana Václava Bernarda.  

Výsledek hlasování:   Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 43/2022 bylo schváleno. 

  
 

7. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů 
    zastupitelstva 

 
Předsedající navrhl, aby neuvolněným členům zastupitelstva byla 

v souladu s § 72 zákona o obcích a nařízení vlády č. 37/2003 Sb., o 

odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, v platném znění, 
poskytována měsíční odměna. Navrhl též měsíční odměnu za výkon 

funkce místostarosty obce dle § 77 odst. 2 zákona o obcích. K návrhu 
nebyli vzneseny výhrady ani jiný návrh.  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Chocnějovice v souladu s § 72 a § 84 odst. 2 písm. n) 
zákona o obcích stanovuje odměnu za výkon funkce místostarosty jako 

neuvolněného člena zastupitelstva obce ve výši 6.300,00 Kč měsíčně. 
Odměna bude poskytována ode dne zvolení do funkce místostarosty. 

Výsledek hlasování:   Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 44/2022 bylo schváleno. 

 
Předsedající navrhl, aby neuvolněným členům zastupitelstva byla 

v souladu s § 72 zákona o obcích a nařízení vlády č. 37/2003 Sb., 

o odměnách za výkon funkce členů zastupitelstev, v platném znění, 
poskytována odměna za výkon funkce předsedy ve výši 2.631,00 Kč a 

členovi výboru zastupitelstva ve výši 2.193,00 Kč, a to ode dne jejich 
zvolení do funkce předsedy nebo člena výboru dle § 77 odst. 2 zákona 

o obcích. K návrhu nebyli vzneseny výhrady ani jiný návrh. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Chocnějovice v souladu s § 72 a § 84 odst. 2 písm. n) 

zákona o obcích stanovuje odměnu za výkon funkce předsedy výboru 
zastupitelstva ve výši 2.631,00 Kč měsíčně a člena výboru ve výši 

2.193,00 Kč. Odměna bude poskytována ode dne zvolení do funkce 
předsedy nebo člena výboru. 

Výsledek hlasování:   Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 45/2022 bylo schváleno. 

 



 
8. Informace o rozpočtových opatření 

Starosta obce Chocnějovice informuje o rozpočtovém opatření č.8, které 

schválil s platností k 30.9.2022. 
 

Zastupitelstvo obce vyslechlo informaci o rozpočtovém opatření č. 8/2022 
k 30.9. 2022 kterou schválil starosta obce a zastupitelstvo obce bere 

informace o rozpočtovém opatření na vědomí.  
 

 

9. Všeobecné informace, různé 

. Předsedající informoval o:  
Uzavření komunikace v obci Mohelnice nad Jizerou. V současné době je 

věc ve fázi ukončení soutěže a vyhodnocení nabídek na zhotovitele stavby.   
Vzhledem k vysokým finanční nákladům padly všechny předchozí návrhy 

na opravu a vše se vrací k původnímu návrhu, od kterého se původně 
ustoupilo.  

Provede se odvodnění skály již od vrchní komunikace směrem dolů ke 
spodní komunikaci a pod komunikací se zbuduje odtok s vyústěním do 

řeky Mohelky. Zůstává částečné žebrování zajišťující stabilitu skály a 
svahu a případné úlomky zachytí sítě. Část skály se v určitých místech 

odstraní do kaskádovité podoby. Počátek obnovení prací je naplánován na 
listopad, popř. prosinec 2022. Na dokončení prací jsou dle PD tři měsíce. 

Vše se odvíjí od počasí. Dokončení stavby je v současné době 

naplánováno, pokud nenastanou nevhodné povětrnostní podmínky do 
konce měsíce března. Obnovení provozu cca duben-květen 2023.  

 
 

. Informace o současném stavu a počtu policistů v M. Hradišti:  
V současné době je stav uspokující, na služebně v M. Hradišti slouží 24 

policistů. Během podzimu bude stav doplněn na stav 27 osob. 
Objasněnost trestné činnosti dosahuje 60%, což je na poměry celostátních 

čísel, objasněnost vysoká.  
Předsedající upozornil na fakt, že v Ml. Boleslavi došlo k naplnění stavu na 

Dopravním inspektorátu, což povede k intenzívnějším kontrolám na 
silnicích. Na kontroly na silnicích jsme byly upozorněny na setkání starostů 

v Mnichově Hradišti.   
 

 

Odpady:  
Každoročně se mění politika odpadového hospodářství a lobby velkých 

společností je obrovská. 
Tlak, který je vyvíjen je přenášen na obce.  K navyšování cen vývozu 

odpadu dochází nyní v průběhu roku i několikrát. Snažíme se držet 
poplatky za odvoz a likvidaci odpadu v únosné míře. Apelujeme na třídění 

a max. využití prostor v kontejnerech. Je nutné nevhazovat celé pytle 
s plastovým odpadem, ale tento vysypat a rozvrstvit v kontejneru. Tímto 



se do kontejneru umístí více odpadu a celý objem kontejneru se tak 
využije. To samé platí u papíru. Nevhazovat nerozložené celé krabice. 

Každou krabici rozložit a vložit do kontejneru. Účelem je využít maximálně 

prostor každého kontejneru. Další kontejnery nechce obec přistavovat. 
Navyšování počtu kontejnerů na odpad stojí obec hodně peněz a ty se 

promítnou do cen za vývoz odpadu. 
Je nutné toto dodržovat, mít na paměti a třídit. Naši občané třídí a 

využívají možnosti, které obecní úřad nabízí. Stále je ale co zlepšovat a 
třídění odpadu v obcích zdokonalovat.    

Je nutné hlídat, co lze ještě vytřídit, než se to hodí do komunálu. Každým 
rokem se bude množství komunálního odpadu, tudíž nevytříděného 

odpadu na občana snižovat a překročením předem daného množství 
určené pro danou obec v daném roce se bude natvrdo platit svozovým 

společnostem, které obcím naúčtují zvýšené ceny za skládkovné a 
množství odpadu vyprodukovaného nad stanovený rámec.    

                        
V současné době počítáme za likvidaci jednoho litru komunálního odpadu 

0,78 Kč. Držíme cenu co možná nejníže a snažíme se nezatěžovat 

rozpočty lidí. Legislativa nám dovoluje jít až na max. cenu 1 kč za litr 
komunálního odpadu.  

Při částce, kterou nyní počítáme za litr odpadu, zaplatí čtyřčlenná rodina 
za rok u 120 l nádoby 2434 Kč. Při max. navýšení ceny vývozu odpadu 

z 0,78 haleřů na 1 Kč, by byla tato částka za rok u čtyřčlenné rodiny 
3 120 Kč. Navýšení je zde o 686 Kč za rok, z 2434 Kč na 3 120 Kč.  

 
Příjmy za vytříděný odpad činil v roce: 

 
2019 - 58 372 Kč 

2020 – 63 454 Kč  
2021 - 72 683 Kč  

 
OÚ nadále zajišťuje a v jednotlivých obcích každoročně probíhá přistavení 

velkoobjemových kontejnerů na likvidaci soukromého odpadu 

z domácností. Náklady na vývoz a likvidaci tohoto odpadu hradí OÚ, 
přestože jde o soukromý odpad občanů. Náklady za rok se pohybují okolo 

20 000 Kč. 
I zde je nutné dodržovat pravidla. Přestože se na to upozorňuje, do 

kontejneru nepatří pneumatiky, stavební suť a v žádném případě 
elektroodpad. 

  
Komunální volby do zastupitelstva obce pro volební období 2022-2026.  

Předsedající poděkoval všem občanům, kteří se komunálních voleb 
účastnily. Uvedl, že zde již nebude uvádět výsledky, které jsou známé. 

Pouze informaci, že účast v komunálních volbách byla 53,47 %.   
V zastupitelstvu došlo ke změně ve dvou případech. Novými zastupiteli se 

stal p. Jan Hubač a pan Václav Bernard. Poděkovat za spolupráci 
bývalému členu zastupitelstva p. Pavlu Nevyhoštěnému a dlouholeté 



člence zastupitelstva paní ing. Jaroslavě Kolomazníkové předal květiny a 
poděkoval za ochotu, pomoc a práci kterou vykonávala.     

 

Předsedající se vrátil k informaci o práci zastupitelstva obce ve 
volebním období 2018-2022. Podrobněji již neprezentoval jednotlivé 

projekty, které byly prezentovány na poslední veřejném zasedání 
v Sovenicích. Pouze uvedl informaci pro ty, kteří se posledního veřejného 

zasedání neúčastnily, že do jednotlivých obcí v rámci různých projektů a 
oprav v období roku 2018-2022, bylo investováno 5 mil. Kč.  

 
Roskov, Ouč – 960 000 Kč. 

Sovenice, H. Mohelnice - 1 600 000 Kč.  
Drahotice 540 000 Kč. 

Chocnějovice 1 750 000 Kč. 
V průměru je to 1 250 000 Kč na každý rok. 

Průměrná částka na občana 11 905 Kč.  
 

Uvedl, že zde nejsou započítané náklady spojené s prací a investicí do 

lesů, sekání zeleně v obcích, revize, náklady na SDH a JPO3, Vak, ČEZ 
STK, palivo, a jiné. Jedná se pouze a jen o investice a opravy.   

 
Předsedající krátce představil plán prací v jednotlivých obcích 

v následujícím období 2022-2026. 
 

Obec má v majetku v jednotlivých obcích komunikace, se kterými se 
počítá a postupně je v plánu je opravovat. Někde se již začalo.  

 
Pokračovat cestou postupné obnovy stávajícího a zastaralého VO v obcích 

za nové a modernější LED lampy. 
 

V obcích Drahotice a Sovenice jsou neustále naplánovány spol. ČEZ práce 
spojené s obnovou NN a umístění do země. V Obci Sovenice pouze 

částečné uložení do země z důvodu kopcovitého terénu. V obou obcích se 

počítá s obnovou VO a instalaci LED osvětlení. 
 

Chocnějovice:  
. Rekonstrukce chodníků 

. odvodnění podél budovy has. zbrojnice 

. Oprava pergoly a sezení u restaurace 

. Oprava komunikace a prostor kolem OÚ 

. parkování u OÚ 

. Výměna kotle na tuhá paliva v restauraci, nesplňuje Euro 

. oprava komunikace 

. dokončení rekonstrukce kuchyně OÚ 

. rekonstrukce prostor za barem na sále KD pro potřeby vítání aj.  

 
Rostkov a Ouč: 

. údržba a čištění vodní nádrže 



. vyklizení prostor posledních dvou chatek  

. úprava na odvodňovacích žlabech na cestě z Ouče do Stražiště z důvodu 

zajištění snadnějšího přejezdu přes odvodňovací žlaby 

. modernizace prostor malé kuchyňky ve spodní části KD   

. oprava komunikace  

 
Sovenice: 

. rekonstrukce vodní nádrže na Horní Mohelnici, projekt připraven, podat 
žádost z dotačního programu životního prostředí na udržení vody 

v krajině. 
. srovnání povrchu na komunitní skládce, rozhrnutí zeminy a vysázet 

trávu, přestěhovat skladiště na posekanou trávu do zadní části  
. oprava zdi a pilíře u hasičské zbrojnice 

. zpevnění a odvodnění prostoru před has. zbrojnicí. 

. přivedení elektřiny do has. zbrojnice, příprava je hotová 

. výroba vjezdových vrat do hasičské zbrojnice 

. výměna kotle na tuhá paliva v has. zbroj. v H. Mohelnici, nesplňuje Euro 

. k aut. zastávce v H. Mohelnici je nutné dodat odpadkový koš 

. oprava střechy has. zbrojnice v H. Mohelnici, odlítané stř. tašky 

. počítá se s obnovou hadic pro SDH    

 
Drahotice: 

. v současné době započaly práce na rekonstrukci rozpadlé vodoteče 
v obci Drahotice směrem od lomu v úseku o délce cca 30 m  

Zde jde o vybourání rozpadlé kamenné a části cihelné stěny a nově 
vybudovat betonové koryto pro průtok vody. Cílem je čistý průtok a 

ochrana domů v těsné blízkosti vodoteče. Jde o velice složitou a fyz. 
náročnou práci, kam se nelze dostat velkou technikou.  

. oprava komunikací 
 

 
10. Všeobecná diskuse  

 
. P. Bergmanová popřála zastupitelstvu do nového volebního období  

. poptala opravu chodníků a její nutnost z důvodu bezpečnosti v místech poškození 

. poptala možnost koupě palivového dřeva popř. možnost samovýroby 

. p. Křížková poptala dodání pal. dřeva do KD na Ouči z důvodu přitopení a konání cvičení 

místních žen 

. p. Landa vznesl požadavek na zrušení hasičkého auta zn. Avia v Drahoticích 

. p.Minář upozornil na stáří stávajícího zásahového cisternového vozu CAS a možnosti 

podání žádosti o přidělení jiného vozu 

. p. Michal Adam upozornil na železný stožár u has. zbrojnice, sloužící k sušení hadic, na 

jeho stav a případné odstranění  

. p. Hubač upozornil na místo tzv. Skalka v Chocnějovicích na nutnost prořezu stromů. 

Hasiči z Chocnějovic by si mohly udělat brigádu a dřevo později využít pro potřeby a akce 

pořádané SDH a OÚ 

. p.Kolomazníková T. byla požádána o dodání zprávy ze setkání se zástupci spol. ČEZ ) 

p.Skořepa 724 371 786) ohledně přeložky vedení NN na Červenici. Starosta obce p. 

Skořepu osloví a požádá nápravu a o zápis. 

. p. Landa a Bernard upozornily na trubku na odvod vody, vložení a obbetonování vložky 

s menším průměrem v lomu v Drahoticích. 



11. Závěr 
Starosta ukončil ustavující zasedání zastupitelstva obce a poděkoval za 

účast. 

 
 

 
Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva ve 20.10 hod. 

 
Zápis byl vyhotoven dne: 21.10. 2022  

 
Zapisovatel: Tomková Lenka 

 
 

Ověřovatelé:  
 

Václav Bernard..…………….........................................dne   25.10.2022 
 

 

Jan Hubač ............................................................dne   25.10.2022 
 

 
 

Starosta: František Stand..………….……………………..……….dne   25.10. 2022 
 

 
Razítko obce: 

(není povinné) 
 

Přílohy zápisu: 
Prezenční listina, příloha č.1 

Listina složení slibu členů zastupitelstva, příloha č.2  
Pozvánka na zasedání zastupitelstva obce 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 



 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


